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土耳其政府官方在线电子签证，快捷的在线流程.\ 

 

 

 

来自 50 个国家/地区之一的游客现在有资格使用手机或电脑完全在网上申请土耳其签证。 土耳其

签证申请表可以通过手机、电脑或其他电子设备提交。 只需花几分钟时间即可完成土耳其电子签

证的在线电子申请。耳其电子签证申请 凭借受支持的电子签证，外国人可以计划访问土耳其共和

国长达 30 或 90 天的休闲旅行或商务访问。 时间跨度取决于您护照上的国籍，可能是 30 天或 90 

天申请人根本不需要随时访问土耳其政府办公室或大使馆。 

 

 此外，无需通过快递或邮寄方式运送文件和护照。 该应用程序 100% 在网络上。 您将通过电子邮

件获得电子签证，您可以将其打印出来并在旅行时随身携带到机场。 所有符合资格的护照持有者

都需要申请电子签证才能进入土耳其，包括未成年人。 监护人或父母可以代表孩子完成签证申请

土耳其电子签证处理时间， 

 

土耳其电子签证申请只需几分钟即可完成。 考生可以在家里或办公室在2-3分钟内完成电子结 您

的护照在进入土耳其共和国时必须有 6 个月的有效期。 以下国家有资格申请土耳其签证：巴哈马

加拿大、格林纳达、巴巴多斯、百慕大、圣文森特、墨西哥、塞浦路斯、多米尼加、多米尼加共

和国、安提瓜和巴布达、澳大利亚、圣卢西亚、南非、香港-BN (O)、阿拉伯联合酋长国、科威特
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马尔代夫、美国、斐济、牙买加、海地、阿曼、巴林、苏里南、中国、毛里求斯、东帝汶、亚美

尼亚和沙特阿拉伯。 

 

 

 

中国公民在线申请土耳其签证 

土耳其以其丰富的历史、充满活力的文化和迷人的风景，已成为世界各地游客梦寐以求的目的地

对于渴望探索这片迷人土地的中国公民来说，获得签证是迈向难忘旅程的第一步。 在本指南中，

我们深入探讨了专为中国公民量身定制的在线申请土耳其签证的无缝流程。 

 

了解土耳其签证申请流程 

在开始土耳其之旅之前，了解签证申请程序至关重要。 幸运的是，土耳其提供了便捷的在线平简

化了中国公民的流程。 通过利用现代技术，申请人可以在舒适的家中处理复杂的签证申请，无需

繁琐的文书工作和漫长的排队。 

 

浏览在线门户：简化申请 

在线签证申请门户是您开启土耳其之旅的门户。 该平台的设计考虑到用户友好性，清晰、准确地

指导申请人完成每一步。从个人信息到旅行行程，应用程序的每个方面都经过精心处理，确保为

中国游客提供无缝体验。 

 

基本文件：确保申请流程顺利 

为了加快您的土耳其签证申请，必须事先准备好必要的文件。 中国公民须提供有效护照、数码照

片和住宿证明等重要文件。 通过提前精心准备这些文件，申请人可以简化流程并最大限度地减少

延误。 

 

确保您的土耳其电子签证：无忧无虑的体验 



提交所有必要文件后 耳其签证在线申请 申请人热切期待土耳其电子签证获得批准。 凭借快捷的

处理时间和高效的协议，中国公民可以期待无忧无虑的体验。 获得批准后，电子签证将通过电子

邮件迅速发送，允许您进入土耳其迷人的风景和文化宝藏。 

 

 

 

探索土耳其：踏上难忘的旅程 

持土耳其电子签证，中国游客将踏上土耳其无数景点的难忘之旅。 从伊斯坦布尔历史悠久的街道

到安塔利亚阳光明媚的海滩，每个目的地都将带来独特而丰富的体验。 通过无缝获取签证，旅行

者可以全身心投入到土耳其的奇妙之旅中。 

 

 释放无限的可能性 

总而言之，中国公民的土耳其签证申请流程体现了高效和便利。 通过利用技术的力量，土耳其简

化了旅行者的旅程，使他们能够轻松探索这个迷人的目的地。 有了土耳其电子签证，中国冒险家

已准备好在土耳其的怀抱中开启无限可能。 
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Official online electronic visa of the Turkish Government, fast online process 

 

Visitors from one of 50 Turkey Visa Application Online countries are now eligible to apply for a 

Turkish visa entirely online using their mobile phone or computer. The Turkish visa application form can 

be submitted via mobile phone, computer or other electronic device. It only takes a few minutes to 

complete the online electronic application for the Türkiye eVisa. With a supported e-Visa, foreigners can 

plan to visit the Republic of Turkey for a leisure trip or business visit of up to 30 or 90 days. The time 

span depends on the nationality in your passport and may be 30 or 90 days. Applicants do not need to 

visit a Turkish government office or embassy at any time. 

 

 Additionally, there is no need to ship documents and passports by courier or post. The app is 100% on 

the web. You will receive an electronic visa via email, which you can print out and take with you to the 

airport when traveling. All eligible passport holders need to apply for an e-visa to enter Türkiye, 
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including minors. A guardian or parent can complete the visa application on behalf of the child. Türkiye 

e-visa processing time, 

 

Türkiye e-Visa application only takes a few minutes to complete. Candidates can complete the electronic 

settlement at home or office in 2-3 minutes. Your passport must be valid for 6 months upon entry to the 

Republic of Turkey. The following countries are eligible to apply for a Turkish visa: Bahamas, Canada, 

Grenada, Barbados, Bermuda, Saint Vincent, Mexico, Cyprus, Dominica, Dominican Republic, Antigua 

and Barbuda, Australia, Saint Lucia, South Africa, Hong Kong - BN (O ), United Arab Emirates, Kuwait, 

Maldives, United States, Fiji, Jamaica, Haiti, Oman, Bahrain, Suriname, China, Mauritius, Timor-Leste, 

Armenia and Saudi Arabia. 

Chinese citizens apply for Turkish visa online 

With its rich history, vibrant culture and stunning scenery, Turkey has become a coveted destination for 

tourists from around the world. For Chinese citizens eager to explore this fascinating land, obtaining a 

visa is the first step towards an unforgettable journey. In this guide, we take an in-depth look at the 

seamless process of applying for a Turkish visa online, tailored specifically for Chinese citizens. 

 

Learn about the Türkiye visa application process 

Before embarking on your trip to Türkiye, it is crucial to understand the visa application process. 

Fortunately, Turkey offers convenient online platforms that simplify the process for Chinese citizens. By 

leveraging modern technology, applicants can process complex visa applications from the comfort of 

their homes, without the hassle of tedious paperwork and long queues. 

 

Browse the online portal: Applying made easy 

The online visa application portal is your gateway to start your trip to Türkiye. The platform is designed 

with user-friendliness in mind, guiding applicants clearly and accurately through every step. From 

personal information to travel itineraries, every aspect of the app has been carefully handled to ensure a 

seamless experience for Chinese travelers. 

 

Essential Documents: Ensure a smooth application process 

In order to expedite your Türkiye visa application, the necessary documents must be prepared in 

advance. Chinese citizens are required to provide important documents such as valid passports, digital 

photos and proof of accommodation. By carefully preparing these documents in advance, applicants can 

streamline the process and minimize delays. 

 

Securing Your Türkiye e-Visa: A Hassle-Free Experience 



After submitting all necessary documents, applicants eagerly await approval of their Turkish e-Visa. With 

fast processing times and efficient protocols, Chinese citizens can look forward to a hassle-free 

experience. Once approved, an e-Visa will be sent quickly via email, allowing you to enter Turkey’s 

stunning landscapes and cultural treasures. 

 

Explore Türkiye: Embark on an Unforgettable Journey 

With a Turkish electronic visa Application , Chinese tourists will embark on an unforgettable trip to 

Türkiye’s countless attractions. From the historic streets of Istanbul to the sunny beaches of Antalya, 

each destination offers a unique and enriching experience. With seamless visa acquisition, travelers can 

fully immerse themselves in the wonders of Turkey. 

 

 Unleash unlimited possibilities 

All in all, the Turkish visa application process for Chinese citizens is efficient and convenient. By 

harnessing the power of technology, Turkey simplifies travelers’ journeys, allowing them to explore this 

fascinating destination with ease. With the Turkish e-Visa, Chinese adventurers are ready to unlock 

endless possibilities in Türkiye’s embrace. 
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